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OR.Oz.0022.25.2024 

PROTOKÓŁ NR  7/2024 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 20 czerwca 2024 r. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Powiatowego programu działań profilaktycznych mających na celu udzielenie 

specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych 

metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą 

domową na lata 2021 – 2028. 

5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie powołania Rady 

Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym  

w Raciążku. 

5.3. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie przeprowadzonej kontroli realizacji przez Fundację 

„Będzie dobrze” z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim zadania publicznego zleconego 

przez Zarząd Powiatu pn. „XIII Edycja Festiwalu „Parzybroda” i oceny realizacji zadania 

– projekt wystąpienia pokontrolnego. 

5.4. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego.  

5.5. Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie 

odszkodowania za wydzieloną nieruchomość oznaczoną numerem ewidencyjnym 1124/2  

o powierzchni 0,0177 ha zajętą pod drogę publiczną położoną w Aleksandrowie 

Kujawskim  - zajęcie stanowiska. 

5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr 622/2024 Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 20 lutego 2024 r. w sprawie ustalenia planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz 

ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania w roku 2024. 

5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wprowadzenia procedury przekazywania 

szkoły lub placówki oświatowej w przypadku zmiany na stanowisku dyrektora. 

5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim. 

5.9. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyborze najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego 

prowadzonym w trybie  podstawowym na „Opracowanie dokumentacji na poprawę 

infrastruktury drogowej dróg powiatowych z podziałem na 2 części”. 

5.10. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

prowadzonego w trybie podstawowym bez negocjacji na „Przebudowę dróg powiatowych 

na terenie powiatu aleksandrowskiego – etap II” z podziałem na 3 zadania – zajęcie 

stanowiska. 
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5.11. Omówienie spraw związanych z realizacją inwestycji drogowej polegającej na 

przebudowie drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim 

wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, 

Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza. 

5.12. Informacja Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim dotycząca cen urządzeń siłowni zewnętrznej z montażem i transportem. 

5.13. Skarga na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim, (projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeprowadzenia kontroli 

doraźnej w Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie 

Kujawskim).  

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 20 czerwca 2024 r. o godzinie 7:50.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Ryszard Stępkowski i Małgorzata Wdowczyk.  

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczy: Paulina Smykowska Sekretarz Powiatu i Mariusz 

Możdżeń Skarbnik Powiatu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 6/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 14 czerwca 2024 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień 

do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 6/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 14 czerwca 2024 r. 
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Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Czy są wnioski o zmianę porządku posiedzenia?  

 

Pan Mariusz Możdżeń – proponuję zdjąć z porządku posiedzenia punkt: „Projekt aneksu do 

umowy zawartej z Fundacją im. Brata Alberta z siedzibą w Radwanowicach dnia 30 września 

2021 r. o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod tytułem: prowadzenie 

Środowiskowego Domu Samopomocy „Szymonówka” w Nieszawie.” z uwagi na to, że 

wpłynęła kolejna decyzja Wojewody o zwiększeniu dotacji i na kolejne posiedzenie zostanie 

sporządzony projekt aneksu, który uwzględniałby również to zwiększenie.  

 

Pani Lidia Tokarska – kto jest za zmianą porządku proponowaną przez Skarbnika Powiatu? 

Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – w związku z tym, że na dzisiejsze posiedzenie zaprosiłam gości na 

godzinę 8:00 i 8:20 do punktów 5.1. i 5.3., 5.4. proponuję zmienić kolejność omawianych 

tematów w następujący sposób: 

„5.1. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Powiatowego programu działań profilaktycznych mających na celu udzielenie 

specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych 

metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą 

domową na lata 2021 – 2028. 

5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie powołania Rady 

Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym  

w Raciążku. 

5.3. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie przeprowadzonej kontroli realizacji przez Fundację 

„Będzie dobrze” z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim zadania publicznego zleconego 

przez Zarząd Powiatu pn. „XIII Edycja Festiwalu „Parzybroda” i oceny realizacji zadania 

– projekt wystąpienia pokontrolnego. 

5.4. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego.  

5.5. Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie 

odszkodowania za wydzieloną nieruchomość oznaczoną numerem ewidencyjnym 1124/2  

o powierzchni 0,0177 ha zajętą pod drogę publiczną położoną w Aleksandrowie 

Kujawskim  - zajęcie stanowiska. 

5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr 622/2024 Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 20 lutego 2024 r. w sprawie ustalenia planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz 

ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania w roku 2024. 

5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wprowadzenia procedury przekazywania 

szkoły lub placówki oświatowej w przypadku zmiany na stanowisku dyrektora. 
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5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim. 

5.9. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyborze najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego 

prowadzonym w trybie  podstawowym na „Opracowanie dokumentacji na poprawę 

infrastruktury drogowej dróg powiatowych z podziałem na 2 części”. 

5.10. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

prowadzonego w trybie podstawowym bez negocjacji na „Przebudowę dróg powiatowych 

na terenie powiatu aleksandrowskiego – etap II” z podziałem na 3 zadania – zajęcie 

stanowiska. 

5.11. Omówienie spraw związanych z realizacją inwestycji drogowej polegającej na 

przebudowie drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim 

wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, 

Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza. 

5.12. Informacja Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim dotycząca cen urządzeń siłowni zewnętrznej z montażem i transportem. 

5.13. Skarga na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim, (projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeprowadzenia kontroli 

doraźnej w Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie 

Kujawskim).”  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

w sprawie przyjęcia Powiatowego programu działań profilaktycznych mających na 

celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania  

i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach 

zagrożonych przemocą domową na lata 2021 – 2028. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt uchwały Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Powiatowego programu 

działań profilaktycznych mających na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza  

w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do 

dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą domową na lata 2021 – 2028. 
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Pani Paulina Smykowska – zmiana dotyczy terminologii i wynika z ustawy  

o przeciwdziałaniu przemocy domowej. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć projekt 

uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Powiatowego programu działań profilaktycznych mających na celu udzielenie 

specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych metod 

wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą domową na lata 

2021 – 2028 i wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu  przyjął projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Powiatowego programu działań profilaktycznych mających na 

celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania 

prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych 

przemocą domową na lata 2021 – 2028 i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 10 czerwca 2024 r. znak: PŚ.070.3.3.5.2024 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Powiatowego programu 

działań profilaktycznych mających na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza  

w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do 

dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą domową na lata 2021 – 2028, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie powołania Rady 

Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym  

w Raciążku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku. 

 

Pani Paulina Smykowska – 17 lipca 2024 r. kończy się kadencja Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku. Na sesji Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego w maju była zmiana składu Rady Społecznej w związku  

ze zmianą kadencji Rady Powiatu. Wystąpiliśmy do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego  

o wyznaczenie przedstawiciela do składu Rady Społecznej.  Wojewoda wyznaczył na swojego 
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przedstawiciela tę samą osobę pana Macieja Włocha. W związku z tym, przedkładam projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku. Do 17 lipca trwa kadencja 

obecnej Rady Społecznej, ale zgodnie ze statutem Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku po upływie kadencji dotychczasowa Rada działa do 

czasu wyboru nowej Rady.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć projekt 

uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie powołania Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku i wnieść pod 

obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu  przyjął projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – 

Opiekuńczym w Raciążku i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 18 czerwca 2024 r. znak: PS.8023.5.2024 wraz z projektem 

uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie powołania Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie przeprowadzonej kontroli realizacji przez 

Fundację „Będzie dobrze” z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim zadania 

publicznego zleconego przez Zarząd Powiatu pn. „XIII Edycja Festiwalu 

„Parzybroda” i oceny realizacji zadania – projekt wystąpienia pokontrolnego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie 

przeprowadzonej kontroli realizacji przez Fundację „Będzie dobrze” z siedzibą  

w Aleksandrowie Kujawskim zadania publicznego zleconego przez Zarząd Powiatu pn. „XIII 

Edycja Festiwalu „Parzybroda” i oceny realizacji zadania – projekt wystąpienia 

pokontrolnego. 

 

Pani Paulina Smykowska – przeprowadzona została kontrola i ocena realizacji przez 

Fundację „Będzie dobrze” z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim zadania publicznego pn. 

„XIII Edycja Festiwalu „Parzybroda”. Był problem z rozliczeniem tego zadania. Po kontroli 

okazało się, że środki są źle wydatkowane. Przedkładam protokół z kontroli i projekt 

wystąpienia pokontrolnego. Proszę o zaakceptowanie wystąpienia pokontrolnego, które 

zostanie wystosowane do Fundacji „Będzie dobrze”. Zgodnie z umową z dnia 26 lipca 2023 r. 
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środki niewykorzystane powinny zostać zwrócone. Kontrola wykazała, że dotacja nie została 

wydatkowana w pełnej wysokości, niewykorzystana kwota wynosi 1.385,56 zł. Od umów 

zlecenia nie zostały zapłacone podatki, głównie. W związku z tym, trzeba wezwać Fundację  

o zwrot dotacji niewykorzystanej. Niewykorzystana dotacja powinna zostać zwrócona  

w terminie 15 dni od dnia zakończenia realizacji zadania, tj. do 15 listopada 2023 r. Prezes 

Fundacji nie podpisał protokołu z kontroli. Odebrano protokół ale nie został on zwrócony po 

podpisaniu do urzędu o co się zwróciliśmy. Ponownie wezwano Prezesa Fundacji do zwrotu 

podpisanego protokołu kontroli. Pismo to było dwukrotnie awizowane i zwrócone do urzędu.  

Należy wezwać Fundację do zwrotu tych środków, a jeśli się nie ustosunkuje i nie wywiąże  

z zaleceń to trzeba będzie rozważyć wezwanie do zwrotu dotacji w całej wysokości, tj.  

5.500 zł.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do 

wiadomości protokół z przeprowadzonej kontroli i oceny realizacji przez Fundację „Będzie 

dobrze” z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim zadania publicznego zleconego przez Zarząd 

Powiatu pn. „XIII Edycja Festiwalu „Parzybroda” i w związku z tym, że kontrola wykazała, 

że dotacja nie została wydatkowana w pełnej wysokości wezwać Fundację „Będzie dobrze”  

do zwrotu kwoty 1.385,56 zł i zobowiązać do wykonania wniosków pokontrolnych 

wymienionych w wystąpieniu pokontrolnym. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu  przyjął do wiadomości protokół z przeprowadzonej kontroli i oceny 

realizacji przez Fundację „Będzie dobrze” z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim zadania 

publicznego zleconego przez Zarząd Powiatu pn. „XIII Edycja Festiwalu „Parzybroda”  

i w związku z tym, że kontrola wykazała, że dotacja nie została wydatkowana w pełnej 

wysokości postanowił wezwać Fundację „Będzie dobrze”  do zwrotu kwoty 1.385,56 zł  

i zobowiązać do wykonania wniosków pokontrolnych wymienionych w wystąpieniu 

pokontrolnym. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 18 czerwca 2024 r. znak: SK.1711.1.2024 w sprawie 

przeprowadzonej kontroli realizacji przez Fundację „Będzie dobrze” z siedzibą  

w Aleksandrowie Kujawskim zadania publicznego zleconego przez Zarząd Powiatu pn. „XIII 

Edycja Festiwalu „Parzybroda” i oceny realizacji zadania wraz z protokołem z kontroli  

i projektem wystąpienia pokontrolnego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego.  
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Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Aleksandrowskiego na posiedzeniu 

w dniu 13 czerwca 2024 r. pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał Rady Powiatu należące 

do jej właściwości. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu  

przyjął do wiadomości opinie, stanowiska Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 czerwca 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu  przyjął do wiadomości opinie, stanowiska Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 czerwca 2024 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – Komisja Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw Społecznych Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu 13 czerwca 2024 r. pozytywnie 

zaopiniowała projekty uchwał Rady Powiatu należące do jej właściwości. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu  

przyjął do wiadomości opinie, stanowiska Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw 

Społecznych Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 czerwca 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu  przyjął do wiadomości opinie, stanowiska Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i 

Spraw Społecznych Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 czerwca 2024 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu 13 czerwca 2024 r. pozytywnie zaopiniowała 

projekty uchwał Rady Powiatu należące do jej właściwości. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu  

przyjął do wiadomości opinie, stanowiska Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 czerwca 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu  przyjął do wiadomości opinie, stanowiska Komisji Mienia Powiatu  

i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 czerwca 2024 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pani Lidia Tokarska – Komisja Rewizyjna Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

na posiedzeniu w dniu 14 czerwca 2024 r. dokonała kontroli działalności Zarządu Powiatu  

za okres między II a III sesją Rady Powiatu Aleksandrowskiego i nie wniosła uwag.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu  

przyjął do wiadomości opinie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

14 czerwca 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu  przyjął do wiadomości opinie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 14 czerwca 2024 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – Komisja Finansowo – Budżetowa Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

na posiedzeniu w dniu 14 czerwca 2024 r. pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał Rady 

Powiatu należące do jej właściwości. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu  

przyjął do wiadomości opinie Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 14 czerwca 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu  przyjął do wiadomości opinie Komisji Finansowo – Budżetowej Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 14 czerwca 2024 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Opinie, stanowiska Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 czerwca 2024 r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

Opinie, stanowiska Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw Społecznych Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 czerwca 2024 r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

Opinie, stanowiska Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 czerwca 2024 r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

Opinie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 14 czerwca 2024 r., 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

Opinie Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

14 czerwca 2024 r., stanowią załącznik do protokołu. 
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Ad 5.5. Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

w sprawie odszkodowania za wydzieloną nieruchomość oznaczoną numerem 

ewidencyjnym 1124/2 o powierzchni 0,0177 ha zajętą pod drogę publiczną położoną  

w Aleksandrowie Kujawskim  - zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie odszkodowania za wydzieloną nieruchomość 

oznaczoną numerem ewidencyjnym 1124/2 o powierzchni 0,0177 ha zajętą pod drogę 

publiczną położoną w Aleksandrowie Kujawskim. 

Sprawa dotyczy przebudowy drogi powiatowej nr 2633C ulicy Narutowicza w Aleksandrowie 

Kujawskim wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: 

Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza. 

W związku ze złożonym odwołaniem od decyzji Starosty Aleksandrowskiego z dnia  

4 grudnia 2023 r. o ustaleniu odszkodowania za wydzieloną nieruchomość wykonano 

aktualizację operatu szacunkowego. Kwota wzrosła o 4.630 zł.  

Naczelnik Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska informuje, że zgodnie  

ze stanowiskiem Wojewody Kujawsko – Pomorskiego odszkodowanie za przejętą działkę 

wypłacone winno być przez Powiat Aleksandrowski, a nie przez jednostkę organizacyjną 

powiatu, jak to stosowaliśmy.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – z ustawy o finansach publicznych wynika, że odszkodowania 

wypłacane są z kosztów inwestycyjnych, a w tym przypadku inwestycję prowadzi Zarząd 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim.  

 

Pani Lidia Tokarska – jak to pogodzimy? Może niech jednak wypłaci odszkodowanie 

Zarząd Dróg Powiatowych. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – tak. Dzwoniłem specjalnie w tej sprawie do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej jak w ubiegłym roku zwiększaliśmy budżet. Nawet w wyjaśnieniach do  

klasyfikacji budżetowej jest, że wszystkie koszty związane z inwestycją w tym wypłata 

odszkodowań, jeśli inwestycja jest realizowana, jest w budżecie, wchodzą w skład zadania 

inwestycyjnego §6050. Środki na ten cel Zarząd Dróg Powiatowych ma zabezpieczone  

w planie finansowym.     

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. W związku z toczącym 

się postępowaniem w sprawie odwołania od decyzji Starosty Aleksandrowskiego znak: 

GN.Gg.7570.7.6.2023 z dnia 4 grudnia 2023 r. o ustaleniu odszkodowania za wydzieloną 

nieruchomość oznaczoną numerem ewidencyjnym 1124/2 o powierzchni 0,0177 ha zajętą pod 

drogę publiczną położoną w Aleksandrowie Kujawskim, po zapoznaniu się  z wykonanym 

ponownie operatem szacunkowym przez rzeczoznawcę majątkowego, proponuję przyjąć 

zgodnie z przedłożonym operatem wysokość odszkodowania na kwotę 55.900 zł.   

Jednocześnie proponuję postanowić, że odszkodowanie za zajętą działkę zostanie wypłacone 

przez Zarząd Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w ramach środków 

finansowych zabezpieczonych w budżecie powiatu na realizację zadania inwestycyjnego pod 
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nazwą:  „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie 

Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową skrzyżowania typu 

okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza 

oraz od km 0+840 do km 1+397 – ETAP I od km 0+000 do km 0+330”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, w związku z toczącym się postępowaniem w sprawie odwołania od decyzji 

Starosty Aleksandrowskiego znak: GN.Gg.7570.7.6.2023 z dnia 4 grudnia 2023 r.  

o ustaleniu odszkodowania za wydzieloną nieruchomość oznaczoną numerem ewidencyjnym 

1124/2 o powierzchni 0,0177 ha zajętą pod drogę publiczną położoną w Aleksandrowie 

Kujawskim, po zapoznaniu się  z wykonanym ponownie operatem szacunkowym przez 

rzeczoznawcę majątkowego, przyjął zgodnie z przedłożonym operatem wysokość 

odszkodowania na kwotę 55.900 zł.   

Zarząd Powiatu, postanowił, że odszkodowanie za zajętą działkę zostanie wypłacone przez 

Zarząd Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w ramach środków finansowych 

zabezpieczonych w budżecie powiatu na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą:  

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na 

odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego  

w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza oraz od km 

0+840 do km 1+397 – ETAP I od km 0+000 do km 0+330”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 19 czerwca 

2024 r. znak: GN.Gg.680.9.2024 w sprawie odszkodowania za wydzieloną nieruchomość 

oznaczoną numerem ewidencyjnym 1124/2 o powierzchni 0,0177 ha zajętą pod drogę 

publiczną położoną w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr 622/2024 Zarządu 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 20 lutego 2024 r. w sprawie ustalenia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania w roku 

2024. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę nr 622/2024 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 20 lutego 

2024 r. w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych kwot 

dofinansowania w roku 2024. 
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Pani Paulina Smykowska – wpłynął wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim o dokonanie zmiany w uchwale nr 622/2024 

Zarządu Powiatu z dnia 20 lutego 2024 r. polegającej na zmianie specjalności kształcenia  

z „szkoła dla rodziców i wychowawców – II stopień” na „akademia mocy”.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować 

projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr 622/2024 Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 20 lutego 2024 r. w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, 

dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych 

kwot dofinansowania w roku 2024 i przekazać związkom zawodowym zrzeszającym 

nauczycieli celem zaopiniowania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę  

nr 622/2024 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 20 lutego 2024 r. w sprawie 

ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania w roku 2024  

i postanowił przekazać związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli celem zaopiniowania. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

17 czerwca 2024 r. znak: PS.4371.2.2024 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę nr 622/2024 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 20 lutego 

2024 r. w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych kwot 

dofinansowania w roku 2024, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wprowadzenia procedury 

przekazywania szkoły lub placówki oświatowej w przypadku zmiany na stanowisku 

dyrektora. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie wprowadzenia procedury przekazywania szkoły lub placówki oświatowej  

w przypadku zmiany na stanowisku dyrektora. 
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Pani Paulina Smykowska – do tej pory nie mieliśmy takiej procedury przekazania szkoły, 

niemniej jednak chcielibyśmy taką procedurę wprowadzić.  Są załączone wzory dokumentów 

np. protokół zdawczo – odbiorczy mienia i dokumentów. W procedurach zapisane jest, że 

ustępujący dyrektor szkoły, placówki opracowuje harmonogram czynności koniecznych do 

wykonania, związanych z przekazaniem jednostki, w terminie nie późniejszym niż 6 tygodni 

przed datą przekazania i przesyła go w formie papierowej do Starosty.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę w sprawie wprowadzenia procedury przekazywania szkoły lub placówki oświatowej 

w przypadku zmiany na stanowisku dyrektora. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 11/2024 w sprawie wprowadzenia procedury 

przekazywania szkoły lub placówki oświatowej w przypadku zmiany na stanowisku dyrektora. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

19 czerwca 2024 r. znak: PS.4324.15.2024 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie wprowadzenia procedury przekazywania szkoły lub placówki oświatowej  

w przypadku zmiany na stanowisku dyrektora, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Paulina Smykowska – nowy Regulamin Organizacyjny Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim był opracowywany w 2021 roku, natomiast 20 marcu 

2024 roku była zmiana do tego regulaminu, która wynikała ze zmiany ustawy  

o przeciwdziałaniu przemocy domowej. Niemniej jednak, w tej uchwale zmieniającej 

regulamin nie wszystkie zmiany zostały dokonane, niektóre zostały pominięte.  

W przedłożonym przez Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie regulaminie 

zostały już wprowadzone wszystkie wymagane zmiany. Schemat organizacyjny nie zmienia 

się, liczba pracowników też się nie zmienia. 
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Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 12/2024 w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 3 czerwca 2024 r. znak: RK.011.1.2.2024 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu w pkt. 5.9. i 5.10. wziął udział Marcin Strych Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

 

Ad 5.9. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

o wyborze najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o udzielenie zamówienia 

publicznego prowadzonym w trybie  podstawowym na „Opracowanie dokumentacji 

na poprawę infrastruktury drogowej dróg powiatowych z podziałem na 2 części”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o wyborze najkorzystniejszej oferty  

w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonym w trybie  podstawowym 

na „Opracowanie dokumentacji na poprawę infrastruktury drogowej dróg powiatowych  

z podziałem na 2 części”. 

Proszę Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych o przedstawienie informacji. 

 

Pan Marcin Strych Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

– przedłożyłem informację o wyborze najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o udzielenie 

zamówienia publicznego prowadzonym w trybie  podstawowym na „Opracowanie 

dokumentacji na poprawę infrastruktury drogowej dróg powiatowych z podziałem na  

2 części”. W obu częściach najkorzystniejszą ofertę złożyło Biuro projektowe i nadzór 

budowlany z siedzibą w Nieszawie. Była rażąco niska cena. Wezwaliśmy do wyjaśnień. 

Otrzymaliśmy szczegółowe informacje, kalkulacje, przeliczenia z czego wynikają koszty.  

W przeciwieństwie do poprzedniego przypadku. Dopuściliśmy oferenta.  Dokonany został 

wybór najkorzystniejszej oferty. 
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Pani Lidia Tokarska – łącznie, na dwie części zamówienia wydatkowana będzie kwota 

195.447 zł, mamy zabezpieczone na ten cel większe środki finansowe. 

 

Pan Marcin Strych – zwrócił się do ZDP Wójt Gminy Koneck, że chciałby doprojektować 

ścieżkę rowerową. Musimy to dokładnie sprawdzić, nie wiem czy to nie będzie obszar Niziny 

Ciechocińskiej wówczas nie będziemy mogli wycinać drzew i nie wiemy czy nam tego pasa 

drogowego starczy.  Mówimy o odcinku w ciągu drogi Spoczynek – Zbrachlin między 

Świętem a Niszczewami. Na dzień dzisiejszy nie jestem w stanie powiedzieć jakie byłyby 

uwarunkowania techniczne, jakie byłyby nasze warunki. Umowa jest zawarta i jeżeli będzie 

bez szkody dla drogi, nie będzie przeszkód obiektywnych to wtedy ewentualnie zaproponuję 

spotkanie z panem Wójtem, żeby przedstawił zasady postępowania jak on to widzi. My nie 

zakładaliśmy takiej inwestycji, ona by podrożyła nasze zadanie, a chcemy jak najwięcej 

wyremontować nawierzchni drogowych. Drogi i tak mają metrowe pobocza utwardzone, tam 

dużego ruchu rowerowego nie ma. Jednak z ostrożności można tę sprawę przedyskutować.   

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do 

wiadomości informację Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

o wyborze najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego 

prowadzonym w trybie  podstawowym na „Opracowanie dokumentacji na poprawę 

infrastruktury drogowej dróg powiatowych z podziałem na 2 części: 

1) część 1: Opracowanie dokumentacji projektowej dotyczącej poprawy infrastruktury 

drogowej drogi powiatowej Nr 2618C Spoczynek – Zbrachlin na odcinku o łącznej 

długości 5,15 km na terenie gmin: Koneck, Waganiec – II postępowanie, 

2) część 2: Opracowanie dokumentacji projektowej dotyczącej poprawy infrastruktury 

drogowej drogi powiatowej Nr 2528C Żyrosławice – Przybranowo na odcinku o łącznej 

długości 2,2 km na terenie gminy Aleksandrów Kujawski – II postępowanie”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu  przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim o wyborze najkorzystniejszej oferty w postępowaniu  

o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonym w trybie  podstawowym na 

„Opracowanie dokumentacji na poprawę infrastruktury drogowej dróg powiatowych  

z podziałem na 2 części: 

1) część 1: Opracowanie dokumentacji projektowej dotyczącej poprawy infrastruktury 

drogowej drogi powiatowej Nr 2618C Spoczynek – Zbrachlin na odcinku o łącznej 

długości 5,15 km na terenie gmin: Koneck, Waganiec – II postępowanie, 

2) część 2: Opracowanie dokumentacji projektowej dotyczącej poprawy infrastruktury 

drogowej drogi powiatowej Nr 2528C Żyrosławice – Przybranowo na odcinku o łącznej 

długości 2,2 km na terenie gminy Aleksandrów Kujawski – II postępowanie”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

13 czerwca 2024 r. znak: DUDiM.272.9.2024 o wyborze najkorzystniejszej oferty  

w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonym w trybie  podstawowym 

na „Opracowanie dokumentacji na poprawę infrastruktury drogowej dróg powiatowych  

z podziałem na 2 części”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

prowadzonego w trybie podstawowym bez negocjacji na „Przebudowę dróg 

powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego – etap II” z podziałem na 3 

zadania – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie podstawowym bez negocjacji 

na „Przebudowę dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego – etap II”  

z podziałem na 3 zadania. 

 

Pani Paulina Smykowska – w piśmie Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu 

jest zapisane, że projektowane postanowienia umowy stanowiące załącznik nr 4a, 4b i 4c do 

SWZ zostały zaakceptowane przez radcę prawnego Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim, tym samym Wydział nie dokonuje ich oceny pod względem 

formalno – prawnym. Projekty umów są załączone do materiałów. O co chodzi w zapisach 

tych umów? 

 

Pan Marcin Strych Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

– w naszej ocenie powinien tam się pojawić zapis o zaliczkach, który wynika wprost  

z wniosku o promesę.  

 

Pani Lidia Tokarska – czyli powinniśmy zaliczkować? 

 

Pan Marcin Strych – tak jest. To jest zarówno ocena nasza, Radcy prawnego Zarządu Dróg 

Powiatowych jak i w dniu wczorajszym konsultowaliśmy to z opiekunem Polskiego Ładu  

i pani powiedziała jednoznacznie, że te zapisy w umowie muszą być.  

 

Pani Lidia Tokarska – co proponujecie? 

 

 Pan Marcin Strych – tak jak w przedłożonych projektach umów. 

 

Pani Lidia Tokarska – §23 ust. 2 pkt 1 „wartość jednorazowej zaliczki wynosi 5% 

wynagrodzenia brutto określonego w §9 niniejszej umowy. Zaliczka zostanie przekazana 

wykonawcy w formie jednorazowej płatności. Płatność zaliczki nastąpi przelewem na 

rachunek bankowy podany w fakturze wystawionej przez wykonawcę, nie później niż  
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w terminie 30 dni po otrzymaniu faktury zaliczkowej. Zapłacona zaliczka zostanie zaliczona, 

po wykonaniu całości zamówienia, na poczet wynagrodzenia wykonawcy.”, pkt 2 

„Zamawiający rozpatrzy wniosek o udzielenie zaliczki w terminie nie dłuższym niż 14 dni od 

daty złożenia kompletnego wniosku.”, ust. 3 „Zamawiający żąda wniesienia przez 

wykonawcę zabezpieczenia zaliczki przed jej wypłatą. Termin wypłaty jest dzień obciążenia 

rachunku bankowego zamawiającego.”, ust. 4 „Wysokość zabezpieczenia zaliczki wynosi 

100% kwoty zaliczki i może być ono wniesione według wyboru wykonawcy w jednej lub 

kilku z następujących form: 1) poręczeniach bankowych lub poręczeniach spółdzielczej kasy 

oszczędnościowo – kredytowej, z tym że zobowiązanie kasy jest zawsze zobowiązaniem 

pieniężnym, 2) gwarancjach bankowych, 3) gwarancjach ubezpieczeniowych. Zamawiający 

dopuszcza możliwość zmiany formy zabezpieczenia zaliczki w trakcie realizacji umowy.”.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – czy musi być wykonana część zadania? 

 

Pan Marcin Strych – nie.  

 

Pani Lidia Tokarska - to jest niezależne.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – a muszą odebrać plac budowy? 

 

Pani Lidia Tokarska – tak. 

 

Pan Marcin Strych – tak, po podpisaniu umowy, w ciągu 7 dni przekazanie placu budowy  

i może wtedy wystąpić o zaliczkę.  

 

Pani Lidia Tokarska – liczyliśmy to. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – tak, mieści się to w tym 1 mln. zł, które mamy zabezpieczone  

w budżecie powiatu na 2024 rok. 

 

Pani Lidia Tokarska – czyli przyjmujemy ten zapis w umowie? Na pewno jest on zgodny  

z Polskim Ładem.  

 

Pan Marcin Strych – my nie możemy go nie przyjąć. Z rozmowy wczorajszej wynika, że ma 

być. Chcieliśmy tego uniknąć. Być może wykonawcy nie wystąpią o zaliczkę, ale 

obligatoryjnie musimy im to umożliwić.  

 

Pani Lidia Tokarska – w razie czego jesteśmy przygotowani? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – tak, mamy środki w budżecie.  

 

Pani Lidia Tokarska – to przyjmujemy to w wersji przedstawionej. Zaliczka 5%. Czy 

członkowie Zarządu zgadzają się z tym? 
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Pan Ryszard Stępkowski – tak. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – tak. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję 

wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim postępowania o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie 

podstawowym bez negocjacji na „Przebudowę dróg powiatowych na terenie powiatu 

aleksandrowskiego – etap II” z podziałem na 3 zadania: 

1) zadanie nr 1: Przebudowa drogi powiatowej nr 2607C Ośno – Zazdromin – etap II, 

2) zadanie nr 2: Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2634C ul. Wojska 

Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim, 

3) zadanie nr 3: Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo – etap V. 

Jednocześnie proponuję zaakceptować proponowane postanowienia umów stanowiących 

załącznik do specyfikacji warunków zamówienia zaopiniowanych przez Radę prawnego 

Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu  wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

prowadzonego w trybie podstawowym bez negocjacji na „Przebudowę dróg powiatowych na 

terenie powiatu aleksandrowskiego – etap II” z podziałem na 3 zadania: 

1) zadanie nr 1: Przebudowa drogi powiatowej nr 2607C Ośno – Zazdromin – etap II, 

2) zadanie nr 2: Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2634C ul. Wojska 

Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim, 

3) zadanie nr 3: Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo – etap V. 

Zarząd Powiatu  zaakceptował proponowane postanowienia umów stanowiących załącznik do 

specyfikacji warunków zamówienia zaopiniowanych przez Radę prawnego Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 19 czerwca 2024 r. znak: 

RI.Rz.2720.5.18.2024 wraz z wnioskiem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 11 czerwca 2024 r. o wyrażenie zgody na wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie podstawowym 

bez negocjacji na „Przebudowę dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego – 

etap II” z podziałem na 3 zadania i projektami umów stanowiącymi załącznik do specyfikacji 

istotnych warunków zamówienia, stanowi załącznik do protokołu. 
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W posiedzeniu Zarządu Powiatu w pkt. 5.12.  wzięli udział: Marcin Strych Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim, Jakub Radwan – Kierownik Budowy - 

przedstawiciel firmy STRABAG Sp. z o.o. z siedzibą w Pruszkowie, Wioletta Narkowicz Prezes 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

 

 

Ad 5.11. Omówienie spraw związanych z realizacją inwestycji drogowej polegającej na 

przebudowie drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie 

Kujawskim wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania 

ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. Omówienie spraw związanych  

z realizacją inwestycji drogowej polegającej na przebudowie drogi powiatowej nr 2633C ulica 

Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego  

w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza. 

Zarząd Powiatu realizuje przebudowę drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza  

w Aleksandrowie Kujawskim wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie 

skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza. Przedsiębiorstwo 

Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim wystąpiło  

o umożliwienie wykonania remontu sieci kanalizacji sanitarnej w obrębie ronda, co według 

firmy STRABAG Sp. z o.o. z siedzibą w Pruszkowie, która wykonuje tę inwestycję 

przedłużyłoby czas realizacji zadania. Wniosek STRABAG Sp. z o.o. jest o wydłużenie 

terminu realizacji umowy na przebudowę skrzyżowania o 30 dni, tj. do dnia 3 stycznia 2025 r. 

To zadanie jest współfinansowane ze środków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w 50%. 

W związku z czym, jesteśmy zobligowani umową zawartą z Wojewodą Kujawsko – 

Pomorskim na zakończenie tego zadania do końca tego roku i na rozliczenie go. Wykonawca 

jest zobligowany umową do zakończenia prac budowlanych do 4 grudnia 2024 r.   

 

Pan Jakub Radwan – Kierownik Budowy - przedstawiciel firmy STRABAG Sp. z o.o.  

z siedzibą w Pruszkowie – 4 grudnia 2024 r., tj. termin zakończenia robót. 4 grudnia 

zgłaszamy do odbioru. 

 

Pan Marcin Strych Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

– mamy 7 dni na odbiór.  

Ewentualna zgoda na wydłużenie terminu wykonania zadania winna znaleźć odzwierciedlenie 

w aneksie do umowy zawartej z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim na współfinansowanie 

wykonania zadania. Nie możemy być pewni, czy Wojewoda zawrze taki aneks.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – czy jest w ogóle taka możliwość? 

 

Pan Marcin Strych – jest to trudne i nie wiemy czy de facto będziemy mieli taką zgodę. 

Niemniej z umowy na dofinansowanie zadania wynika, że taki ostateczny termin na 

rozliczenie zadania to 23 grudnia 2024 r. Myślę, że ciężko będzie wydłużyć ten termin 
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wykonania zadania o 30 dni. Byłbym za tym, żeby zamknąć tę inwestycję w roku 

budżetowym i trzymać się zapisów umowy o dofinansowanie zadania. 23 grudnia musimy 

rozliczyć zadanie, czyli musimy mieć odebrane. 

 

Pani Lidia Tokarska – nie ma innego wyjścia. 

 

Pan Jakub Radwan – to nie jest odcinek 2 km drogi od wioski do wioski. To jest inwestycja 

w mieście. Inwestycja w mieście ma to do siebie, że każdy dzień przynosi nam niespodzianki. 

My nie wiemy tego co jest w ziemi. Rozumiem, że jest umowa na dofinansowanie, ale jest też 

bardzo wiele okoliczności, które wpływają na realizację, które są niezależne od wykonawcy. 

Wykonawcy absolutnie nie zależy na wydłużaniu tego terminu. Nam nie zależy na tym, żeby 

te inwestycję przeciągać. Tę inwestycję chcemy zrealizować i chcemy ją zrealizować jak 

najszybciej, ale pojawiają się przeszkody. Trzeba mieć świadomość, że te przeszkody mogą 

naprawdę wstrzymać prace. Abstrahuje od tematu kanalizacji sanitarnej, bo zaraz do niej 

dojdziemy. Dla wykonawcy wydłużenie terminu realizacji to nie jest żaden luksus, żaden 

komfort. My też mamy swoje  koszty stałe, które podczas wydłużenia terminu jeszcze się 

nawarstwiają. Nam się to nie opłaca pod względem finansowym i też czasowym. Ale sytuacje 

są różne. To jest tylko taki sygnał z mojej strony. Do tej pory zrealizowaliśmy bardzo mały 

zakres robót. To też wynika z różnych powodów, że ten zakres jest w takiej ilości 

zrealizowany.  Kilka już takich rzeczy wyniknęło, które nam roboty wstrzymało. Są różni 

wykonawcy i mają różne podejście. Wczoraj mieliśmy na budowie taką sytuację. W tej chwili 

montujemy elementy kanalizacji deszczowej, te które na ten moment na tym etapie  przy tej 

organizacji ruchu mogą być zamontowane i jeden wpust uliczny. W miejscu gdzie według 

mapy powinien być wpust i nie powinno być żadnej sieci, to były trzy kable telefoniczne, dwa 

elektryczne, rura gazowa i wodociąg. Mapa nie współgra z rzeczywistością. To jest  

w miastach normalne. Takie sytuacje się zdarzają. Ta sytuacja wyniknęła około godziny 

trzynastej, o czternastej spotkaliśmy się na naradzie, i w momencie narady ta sytuacja została 

rozwiązana. Jako wykonawca trochę wyszliśmy przed szereg, ale sami znaleźliśmy 

rozwiązanie, uzgodniliśmy to szybko z projektantem. Niejeden wykonawca wstrzymałby 

prace. Nam na tym nie zależy.    Tylko, że my też chcemy być bezpieczni. Te 30 dni 

wydłużenia terminu, o które wnoszę to jest szacowane. Nie będziemy podejmować się roboty, 

która nie jest objęta tą umową bez zgody inwestora. W piśmie do ZDP zwróciłem się o czas, 

który będzie potrzebny na naprawę tej kanalizacji. Te 30 dni to jest szacunek, równie dobrze 

może to być 10 dni, a równie dobrze może być 40 dni. Ta kanalizacja jest na prawie 5 m pod 

ziemią. Nie wiemy co nas tam spotka. Nie wiemy czy tam nie będzie kurzawki, nie wiemy 

czy nie będzie wody gruntowej, nie wiemy czy nie będzie tam jakiejś sieci, czy innego 

znaleziska. Będziemy to wiedzieć w momencie jak wykopiemy.  Szacujemy na bazie naszego 

doświadczenia w takich pracach, że to będzie 30 dni, a jeżeli w wykopie będzie sucho, nie 

będzie żadnych przeszkód to z tych 30 dni może się zrobić 15 dni. Sytuacja w tej chwili jest 

taka, że my czekamy na to co zrobić z tą kanalizacją sanitarną, która jak wszyscy wiemy 

wymaga naprawy.  Ta kanalizacja sanitarna jest na takiej głębokości i w takim miejscu, że 

zaczynając inne prace, kolejne wyżej, to zrobilibyśmy sobie problem mając później wykonać 

tę kanalizację sanitarną. Jeśli mielibyśmy ją wykonać to trzeba to wykonać teraz, żeby nie 

blokować postępu dalszych prac.   
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Pani Lidia Tokarska – my rozumiemy ważność tej sytuacji, decyzji i  problemów 

zaistniałych. Tylko proszę zrozumieć, że dla nas to też nie jest sytuacja, która dotyczy tylko 

tego czy my przedłużymy czy nie przedłużymy terminu wykonania tej inwestycji. Dla nas to 

jest problem pod tytułem czy stracimy czy nie stracimy 3 mln. zł. Całość zadania kosztuje  

6 mln. zł, w tym 3 mln. zł mamy od Wojewody. W związku z tym, my w ogóle nie 

decydujemy w tej sytuacji. To nie jest nasz głos to jest coś przed czym stoimy i nie możemy 

tego terminu przekroczyć. Musimy mieć wykonaną budowę w ostatnim tygodniu grudnia.  

To jest ostateczny termin. Pytanie, czy jeśli wyrazimy zgodę na remont sieci kanalizacji 

sanitarnej i przedłużenie terminu wykonania zadania   np. o 10 dni to czy wykonawca jest  

w stanie zrealizować to zadanie?  

 

Pan Jakub Radwan – nie potrafię odpowiedzieć na to pytanie. Nie wiem co jest pod ziemią. 

 

Pani Lidia Tokarska – ktoś musi za to wziąć odpowiedzialność.  

 

Pan Jakub Radwan – rozumiem, ale to jest bardzo skomplikowana inżynieryjna robota. 

Jeżeli miałbym wykonać nakładkę na 200 m drogi to z dokładnością jednego dnia powiem ile 

czasu mi to zajmie. A w tym przypadku są to roboty, które nie sposób przewidzieć czasu ich 

wykonania.  

 

Pani Lidia Tokarska – a czy jesteście w stanie wygenerować 10 dni na minusie, gdzieś ze 2 

dni na plusie. Ktoś musi wziąć odpowiedzialność za termin. Nie będę to ja. Ja mogę ten 

termin wspólnie z Zarządem Powiatu przedłużyć o kilka dni.   

 

Pan Marcin Strych – gdybyśmy zwarli szyki i gdybym mógł zaproponować salomonowe 

rozwiązanie. Wszystko wskazuje na to, że jeśli faktycznie nic się nieprzewidzianego nie 

wydarzy to wykonawcy może uda się wykonać zadanie do 16 grudnia. My, ZDP, jesteśmy  

w stanie przygotować całość dokumentów  do odbioru i dochować terminu, który określony 

jest w umowie zawartej z Wojewodą. Jeśli będzie taka wola.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – może te dwa tygodnie wystarczyłoby.  

 

Pani Lidia Tokarska – czyli wydłużylibyśmy termin z 4 grudnia do 16 grudnia, tj. 12 dni.  

 

Pan Marcin Strych – jak się wydarzy jakaś katastrofa to spotkamy się kolejny raz.  

 

Pan Jakub Radwan – nie wiemy co się wydarzy. Wchodzimy już w zimę. Też może nie być 

warunków na wykonanie pewnych prac. Tego też nie wiemy. To jest trudny temat i trudna 

decyzja. Proszę nas zrozumieć, chcemy być bezpieczni.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy nie ma przeszkód na zmianę terminu wykonania zadania jeśli 

chodzi o zamówienia publiczne? 
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Pan Marcin Strych – nie ma problemu jeżeli chodzi o zamówienia publiczne. Są to 

okoliczności, które są niezależne zarówno od zamawiającego jak i wykonawcy. Jest 

obiektywna potrzeba, która wynika ze stanu technicznego kanalizacji sanitarnej. Brak jej 

naprawy grozi poważnymi konsekwencjami już po zbudowaniu ronda. Może dojść do 

powstawania zapadlisk gdzie wykonawca, któremu zgłosimy je stwierdzi, że to usterki 

wynikłe nie z jego winy. Trzeba będzie rozkopywać na koszt PGKiW Sp. z o.o.  

w Aleksandrowie Kujawskim.  

 

Pani Lidia Tokarska – pani Prezes, jeśli Zarząd Powiatu podejmie decyzję o wydłużeniu 

terminu wykonania zadania o te 12 dni, a wykonawca stwierdzi, że jest w stanie wykonać  dla 

was to zadanie w tym czasie, to czy jesteście technicznie przygotowani, finansowo 

przygotowani do zawarcia umowy z wykonawcą?  

 

Pani Wioletta Narkowicz Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej  

i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim – tak, już wysłaliśmy zlecenie, jak 

najbardziej jesteśmy przygotowani do podpisania umowy. 

 

Pani Lidia Tokarska – nie będzie tutaj zwłoki na tym odcinku? 

 

Pani Wioletta Narkowicz – z naszej strony absolutnie nie. 

 

Pan Ryszard Stępkowski – to jest odcinek 30 m tej kanalizacji. 

 

Pani Wioletta Narkowicz – tak, 32 m.  

 

Pan Ryszard Stępkowski – liczycie, że aż miesiąc czasu zajmą wam te roboty? 

 

Pan Jakub Radwan – kanalizacja położona jest na głębokości 5 m w takiej gęstwinie sieci, 

że nie ma jak szalunków położyć. Proszę mi wierzyć to jest naprawdę bardzo skomplikowana 

robota. To nie jest proste. 30 metrów rury w dobrych warunkach można położyć w ciągu 

dwóch dni, a dobra ekipa może położyć w półtora dnia, na niskiej głębokości, poza miastem, 

w momencie kiedy ten wykop przecinają sieci różne sytuacja się zmienia. Nam absolutnie nie 

zależy na tym, żeby tę kanalizację robić. To nie jest wisienka na torcie. To nie jest smakowity 

kąsek dla wykonawcy. To nie jest fajna robota. My to robimy, bo też wychodzimy z założenia, 

że jeżeli mamy coś zrobić to zróbmy to porządnie. Jeżeli pod spodem jest bałagan to trzeba 

ten bałagan uporządkować. Stąd jest nasza wola, żeby w ogóle tematu się podjąć. Spotkałem 

się z panią Prezes już kilkakrotnie odkąd realizacja inwestycji trwa bo uważamy, że trzeba to 

uporządkować. Ale to nie jest smakowity kąsek dla  STRABAG Sp. z o.o., który wydłuża 

termin żeby dodatkowo zarobić. My nie chcemy tego robić.  

 

Pani Lidia Tokarska – dla nas wszystkich, trzech podmiotów w tym procesie jest to rzecz, 

która komplikuje nam bardziej życie niż je ułatwia. Dlatego się tu spotkaliśmy, bo musimy 

podjąć jakieś decyzje, które pozwolą nam zakończyć tę budowę i zrobić rzeczy potrzebne.  

Ja proponuję, żeby Zarząd Powiatu zgodził się na wydłużenie terminu wykonania zadania 
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inwestycyjnego o te 12 dni do 16 grudnia, żeby wykonawca mógł się zmierzyć z tym 

problemem, ale więcej obiektywnie nie jesteśmy w stanie wydłużyć bo wiążą nas środki 

zewnętrzne i termin ich rozliczenia. Po stronie wykonawcy jest decyzja. 

 

Pan Jakub Radwan – ja muszę przedstawić to moim dyrektorom i będziemy decydować czy 

podejmujemy się remontu kanalizacji sanitarnej, czy nie i wracamy do robót związanych  

z wykonaniem naszej umowy.  

 

Pani Lidia Tokarska – dziękuję państwu za udział w posiedzeniu Zarządu Powiatu.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – jak działa Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg, czy jest możliwość  

w wyjątkowych sytuacjach zmiany zadania rocznego na wieloletnie? Czy tylko przy 

składaniu wniosku to się planuje? Zastrzegam, że w razie niedotrzymania terminów, to nie 

może być wydatek niewygasający. Dzisiaj to omawialiśmy na Zarządzie. Można jedynie 

wprowadzić do budżetu jako zadanie wieloletnie. 

 

Pan Marcin Strych – rozmawiałem z opiekunem nadzorującym naszą umowę  

o dofinansowaniu zadania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w tej sprawie. Niech 

spróbuje to wykonawca zrealizować w tych dodatkowych 12 dniach. Jeśli się nie uda to 

będziemy rozmawiać co dalej. Są to wyjątkowe okoliczności.  

 

Pani Lidia Tokarska – proszę o rozważenie różnych sytuacji, i uzgodnienie jakie mamy 

możliwości jeżeli chodzi o rozliczenie środków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

 

Pani Paulina Smykowska – nie wiemy jaką decyzję podejmie firma STRABAG Sp. z o.o., 

może nie podejmie się remontu kanalizacji.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę 

na wydłużenie terminu realizacji umowy zawartej przez Zarząd Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z firmą STRABAG Sp. z o.o. z siedzibą w Pruszkowie  

na wykonanie zadania pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica 

Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz  

z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397 – ETAP I od km 0+000 do km 

0+330” do dnia 16 grudnia 2024 r. w związku ze złym stanem technicznym sieci kanalizacji 

sanitarnej i koniecznością wykonania pilnej naprawy urządzeń należących do 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie 

Kujawskim znajdujących się w obrębie realizowanej przez powiat inwestycji. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wydłużenie terminu realizacji umowy zawartej przez Zarząd 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z firmą STRABAG Sp. z o.o. z siedzibą  

w Pruszkowie na wykonanie zadania pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C 
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ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz 

z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397 – ETAP I od km 0+000 do km 

0+330” do dnia 16 grudnia 2024 r. w związku ze złym stanem technicznym sieci kanalizacji 

sanitarnej i koniecznością wykonania pilnej naprawy urządzeń należących do 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie 

Kujawskim znajdujących się w obrębie realizowanej przez powiat inwestycji. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

18 czerwca 2024 r. znak: DUDiM.071.15.2024 w sprawie realizacji inwestycji drogowej 

polegającej na przebudowie drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie 

Kujawskim wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: 

Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu w pkt. 5.12. i 5.13. wzięła udział Edyta Jaszczak Dyrektor 

Szkoły Podstawowej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim.  

 

 

Ad 5.12. Informacja Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim dotycząca cen urządzeń siłowni zewnętrznej z montażem i transportem. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.12. Informacja Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim dotycząca cen urządzeń siłowni 

zewnętrznej z montażem i transportem. 

Zarząd Powiatu miał obawy względem jednego z urządzeń, które miało być zamontowane na 

placu zabaw i jaka jest propozycja pani Dyrektor żeby zastąpić to urządzenie.  

 

Pani Edyta Jaszczak Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim – 

wysłałam wszystkie urządzenia, ksero jak wyglądają te urządzenia, podałam ceny, natomiast 

te urządzenia są z dwóch firm, bo dwie firmy się odezwały. Nie mam ogólnej ceny 

wszystkiego, bo ten plac zabaw jeżeli by miał być robiony to miałby być robiony w całości. 

Więc ta firma, która wygrałaby przetarg na plac zabaw to sama będzie wybierała kontrahenta. 

Podałam orientacyjne ceny. Wszystkie materiały przesłałam Zarządowi Powiatu.  

 

Pani Lidia Tokarska – rozumiem, że wykonawca będzie sam szukał tych produktów tylko 

chodzi o to, że aby móc wybrać wykonawcę musimy przedstawić co my chcemy. Teraz 

jesteśmy na tym etapie ustalania co my chcemy mieć w zamówieniu. Zrezygnowaliśmy  

z huśtawki, która kosztowała 7,5 tys. zł.  

 

Pani Edyta Jaszczak – te urządzenia będą zdecydowanie więcej kosztować.  



25 
 

 

 

 

Pani Lidia Tokarska – jaki to jest interes, że 7,5 tys. zł zamieniamy na 30 tys. zł?   

 

Pani Edyta Jaszczak – ja nie wiem, bo to nie był mój pomysł. Szczerze mówiąc jeżeli chodzi 

o te urządzenia, to nie wiem czy my zastępując urządzenia placu zabaw w ogóle wpiszemy się 

w projekt na plac zabaw.  

 

Pani Lidia Tokarska – my nie zastępujemy wszystkich urządzeń, które pani zaproponowała 

Zarządowi tylko jedno z nich czyli karuzelę.  

 

Pani Edyta Jaszczak – karuzelę i huśtawki. Te huśtawki miały być głównie przystosowane 

dla dzieci niepełnosprawnych. Więc w tej chwili zostały tylko urządzenia, które w zasadzie 

nie mają dostosowania do niepełnosprawnych. Więc to nie będzie integracyjny plac zabaw.  

 

Pani Lidia Tokarska – proponuje, żeby Zarząd podjął taką decyzję, że pozostaje bez 

rozpoznania ten problem i prosi Dyrektora jeszcze raz o rozpracowanie tego tematu od 

początku do końca i przedstawienie Zarządowi jeszcze raz koncepcji na plac zabaw,  

z warunkiem przystosowania do dzieci niepełnosprawnych, w całości koszty, a nie 

pojedynczo. Proszę na kolejny Zarząd wrócić z taką konkretną propozycją i konkretnym 

pomysłem, tak żeby spełniało założenia przyszłego naboru wniosków przez PFRON.     

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się  

z informacją Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim 

dotyczącą cen urządzeń siłowni zewnętrznej z montażem i transportem proponuję nie 

podejmować decyzji w przedmiotowej sprawie i zobowiązać Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim do przedłożenia koncepcji budowy placu 

zabaw, obejmującej montażu urządzeń, które służyłyby zapewnieniu dzieciom możliwości 

wszechstronnego ich rozwoju, wspierały aktywność ruchową i były bezpieczne dla dzieci, 

szacunkowych kosztów tej inwestycji, możliwości pozyskania środków zewnętrznych, 

wstępnego harmonogramu prac związanych z realizacją przedmiotowego zadania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu  zapoznał się z informacją Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącą cen urządzeń siłowni zewnętrznej z montażem  

i transportem i nie podjął decyzji w przedmiotowej sprawie. 

Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim do przedłożenia koncepcji budowy placu zabaw, obejmującej montażu urządzeń, 

które służyłyby zapewnieniu dzieciom możliwości wszechstronnego ich rozwoju, wspierały 

aktywność ruchową i były bezpieczne dla dzieci, szacunkowych kosztów tej inwestycji, 

możliwości pozyskania środków zewnętrznych, wstępnego harmonogramu prac związanych  

z realizacją przedmiotowego zadania. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

12 czerwca 2024 r. znak: PS.4324.8.2024 wraz z informacją Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 23 maja 2024 r. dotyczącą cen urządzeń 

siłowni zewnętrznej z montażem i transportem, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.13. Skarga na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim, (projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

przeprowadzenia kontroli doraźnej w Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana 

Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim).  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.13. Skarga na działalność Dyrektora 

Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, (projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie przeprowadzenia kontroli doraźnej w Szkole Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim).  

Mamy projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeprowadzenia kontroli doraźnej  

w Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim  

w związku z tą skargą. Zarząd Powiatu nie zna sytuacji jaka występuje w szkole musimy 

zlecić kontrolę doraźną, sprawdzić dokumenty czy faktycznie te zarzuty podnoszone  

w skardze, która jest nie podpisana, jest anonimowa, potwierdzą się. Jeżeli zarzuty się 

potwierdzą to będziemy musieli podejmować dalsze decyzje. W związku z czym, żeby Zarząd 

mógł przyjrzeć się sytuacji musi wysłać do szkoły pracowników Starostwa Powiatowego  

w celu przeprowadzenia czynności kontrolnych.   Mamy przedłożoną skargę, uchwałę  

nr III/30/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 14 czerwca 2024 r. w sprawie 

pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działalność Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, uchwała nr 1/2024 Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 12 czerwca 2024 r,  

w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego anonimowej skargi na działalność Dyrektora 

Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim. Proponuję Zarządowi 

pochylić się nad uchwałą Zarządu Powiatu. Proponuję następujący zakres kontroli: 

prawidłowość przeprowadzenia procedury konkursowej na stanowisko głównej księgowej, 

prawidłowość zatrudnienia głównej księgowej, prawidłowość prowadzenia ewidencji czasu 

pracy pracowników samorządowych, prawidłowość naliczania i przekazywania wynagrodzeń 

nauczycieli. Zespół kontrolny: Jolanta Żbikowska i Joanna Gójska.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – wnoszę o rozszerzenie zakresu kontroli o prawidłowość 

prowadzenia dokumentacji finansowo – księgowej za okres od dnia zatrudnienia głównej 

księgowej do dnia kontroli i dodatkowo włączenie do zespołu kontrolnego  pracowników 

Wydziału Finansowego, tj.: Urszulę Piekarską Zastępcę Głównego Księgowego, Michalinę 

Kozakiewicz inspektora i  Łukasza Wienconka inspektora. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy Zarząd nie widzi przeciwskazań do rozszerzenia zakresu kontroli 

i zespołu kontrolnego? 
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Pani Małgorzata Wdowczyk -  nie. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się z: 

anonimową skargą na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim, uchwałą nr III/30/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 14 czerwca 2024 r. w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na 

działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, 

uchwałą nr 1/2024 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 12 czerwca 2024 r, w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego anonimowej skargi 

na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, 

proponuję podjąć uchwałę w sprawie przeprowadzenia kontroli doraźnej w Szkole 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie: 

1) prawidłowości przeprowadzenia procedury konkursowej na stanowisko głównej księgowej, 

prawidłowości zatrudnienia głównej księgowej, 

1) prawidłowości prowadzenia ewidencji czasu pracy pracowników samorządowych, 

2) prawidłowości naliczania i przekazywania wynagrodzeń nauczycieli, 

3) prawidłowości prowadzenia dokumentacji finansowo – księgowej za okres od dnia 

zatrudnienia głównej księgowej do dnia kontroli.  

Proponuję upoważnić do przeprowadzenia czynności kontrolnych: Jolantę Żbikowską 

Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru, Urszulę Piekarską Zastępcę Głównego 

Księgowego, Joannę Gójską starszego inspektora w Wydziale Finansowym, Michalinę 

Kozakiewicz inspektora w Wydziale Finansowym, Łukasza Wienconka inspektora  

w Wydziale Finansowym.  Termin rozpoczęcia kontroli proponuję wyznaczyć się na  

27 czerwca 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z: 

1) anonimową skargą na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim, 

2) uchwałą nr III/30/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 14 czerwca 2024 r.  

w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działalność Dyrektora 

Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, 

3) uchwałą nr 1/2024 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 12 czerwca 2024 r, w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego anonimowej 

skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim, 

podjął uchwałę nr 13/2024 w sprawie przeprowadzenia kontroli doraźnej w Szkole 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie: 

1) prawidłowości przeprowadzenia procedury konkursowej na stanowisko głównej księgowej, 

prawidłowości zatrudnienia głównej księgowej, 

4) prawidłowości prowadzenia ewidencji czasu pracy pracowników samorządowych, 

5) prawidłowości naliczania i przekazywania wynagrodzeń nauczycieli, 
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6) prawidłowości prowadzenia dokumentacji finansowo – księgowej za okres od dnia 

zatrudnienia głównej księgowej do dnia kontroli.  

Zarząd Powiatu upoważnił do przeprowadzenia czynności kontrolnych: Jolantę Żbikowską 

Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru, Urszulę Piekarską Zastępcę Głównego 

Księgowego, Joannę Gójską starszego inspektora w Wydziale Finansowym, Michalinę 

Kozakiewicz inspektora w Wydziale Finansowym, Łukasza Wienconka inspektora  

w Wydziale Finansowym.   

Termin rozpoczęcia kontroli wyznacza się na 27 czerwca 2024 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Skarga na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim, uchwała nr III/30/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 14 czerwca 

2024 r. w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działalność 

Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, uchwała  

nr 1/2024 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

12 czerwca 2024 r, w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego anonimowej skargi na 

działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, 

projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeprowadzenia kontroli doraźnej w Szkole 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim, stanowią 

załącznik do protokołu. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – dziękuję pani Dyrektor za udział w posiedzeniu Zarządu Powiatu. 

Proszę o współpracę z zespołem kontrolnym i przedłożenie wszystkich dokumentów.  

 

Pani Edyta Jaszczak – prowadzimy księgowość komputerową, więc sądzę, że nie będzie 

problemu. 

 

Pani Lidia Tokarska – dziękuję pani Dyrektor. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – jeżeli chodzi o łazienki w SPS Nr 4 to jest możliwość ubiegania się 

o środki w ramach programu wyrównywania różnic między regionami, który prowadzi PCPR 

ale nie w tym roku tylko w przyszłym, bo w tym roku nabór już się zakończył. 

 

Pani Paulina Smykowska – czy szkoła podjęła już jakieś działania jeśli chodzi o łazienki?  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – mówiliśmy o łazience górnej na piętrze budynku i łazienkach 

dolnych na parterze.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – czy nie można zrealizować części chociaż zadań z Funduszu 

wsparcia dla Ukrainy? 
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Jeżeli chodzi o program, z którego środki pani Dyrektor chciała pozyskać to jeszcze nie ruszył 

nabór.  

Gdyby wcześniej pani Dyrektor zwróciła się do PCPR w tej sprawie to może udałoby się 

jeszcze w tym roku pozyskać środki na remont łazienek z programu wyrównywania różnic 

między regionami.  

 

Pani Lidia Tokarska – na ilu już posiedzeniach Zarządu dyskutowaliśmy na temat remontu 

łazienek w SPS Nr 4.  

Proponuję rozszerzyć wniosek wypracowany w punkcie 5.12. i określić termin przedłożenia 

przez Dyrektora SPS Nr 4 informacji Zarządowi Powiatu w ciągu 14 dni. Proponuję, żeby 

pani Dyrektor przedłożyła kompletny koszt budowy placu zabaw. Czy są możliwości 

pozyskania na ten cel środków zewnętrznych w tym roku.  

 

 Pan Mariusz Możdżeń – dzwoniłem w tej sprawie do PCPR, skontaktowali się  

z PFRON-em, nabór wniosków w tym roku jeszcze nie został ogłoszony. 

 

Pani Paulina Smykowska – a dokumentacja dotycząca łazienek, czy jest cokolwiek w tym 

zakresie robione? 

 

Pani Lidia Tokarska – informację na temat łazienek też w ciągu 14 dni niech pani Dyrektor 

przedłoży. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – program wyrównywania różnic między regionami prowadzi PCPR, 

dlatego tym bardziej trzeba zainteresować się możliwościami pozyskania środków z tego 

właśnie programu. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję zobowiązać Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim do przedłożenia w terminie 14 dni: 

1) koncepcji budowy placu zabaw, obejmującej montażu urządzeń, które służyłyby 

zapewnieniu dzieciom możliwości wszechstronnego ich rozwoju, wspierały aktywność 

ruchową i były bezpieczne dla dzieci, szacunkowych kosztów tej inwestycji, możliwości 

pozyskania środków zewnętrznych, wstępnego harmonogramu prac związanych  

z realizacją przedmiotowego zadania, 

2) informacji na temat remontu łazienek dla osób niepełnosprawnych na parterze budynku  

i budowy łazienki na piętrze, stanu realizacji zadań, podjętych czynnościach w tym 

zakresie i harmonogramu dalszych prac związanych z realizacją przedmiotowych zadań, 

możliwości pozyskania środków zewnętrznych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu  zapoznał się z informacją Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącą cen urządzeń siłowni zewnętrznej z montażem  

i transportem i nie podjął decyzji w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim do przedłożenia w terminie 14 dni: 

1) koncepcji budowy placu zabaw, obejmującej montażu urządzeń, które służyłyby 

zapewnieniu dzieciom możliwości wszechstronnego ich rozwoju, wspierały aktywność 

ruchową i były bezpieczne dla dzieci, szacunkowych kosztów tej inwestycji, możliwości 

pozyskania środków zewnętrznych, wstępnego harmonogramu prac związanych  

z realizacją przedmiotowego zadania, 

2) informacji na temat remontu łazienek dla osób niepełnosprawnych na parterze budynku  

i budowy łazienki na piętrze, stanu realizacji zadań, podjętych czynnościach w tym zakresie 

i harmonogramu dalszych prac związanych z realizacją przedmiotowych zadań, 

możliwości pozyskania środków zewnętrznych. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 8:33. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


